



Styrelsemöte v. 13

Datum: 2023-03-28

Tid: 12:15

Plats: Fooajén

Närvarande: Robin Forslund, Samuel Lindberg, Markus Eriksson, Emil Edin, Johan Andersson Östling, Linus Hellström, Axel Hamilton, Ella Kennebäck, Filippa Westerberg

1 Mötets öppnande

2 Formalia

Val av justerare

Emil Edin valdes till justerare.

Godkännande av dagordning

3 Senaste mötesprotokoll

4 Lägesrapport

Linus och Johan: Fått kontrakt om orbis samarbetsavtal som skulle vara bra att gå igenom. Utöver det så har anmälan till capseisa släppts. En domarkampanj skulle vara bra.

Ella: Ska samchecka me Samuel om vilka som betalat för AG

Samuel: Axel ska kolla om vi får fakturor. Om vi inte får något skickat så borde vi ringa och dubbelkolla. Ska fortsätta mejla Johannes. Sigurd ska fixa deklareringsfriheten

Axel: Ska skicka formulär om vilken dricka folk vill ha för att köpa. Såfort momsens är fixad så är högtalaren på g

Emil: Ska fixa datum för masterråd

Filippa: Var stu igår och ska checka vad som gicks igenom. Har kontaktat dom om det

Robin: Måste fixa dv 100 ord nån gång i april

5 Mötesfrågor

5.1 Inspodagen

Den 12 maj är q+ eventet inspodagen som pågår hela dagen. Det skulle vara bra om någon från styrelsen kunde närvara då. I nuläget ser det ut som om Samuel och kanske Filippa kan gå dit och säga hej från styrelsen. (Behöver inte vara där hela dagen utan bara presentera styrelsen)

5.2 Faddrar och fadderkä

Nya fadderkä för dv kunde inte komma till nästa möte men efter någon gång är han närvarande.

5.3 Bal på kth

Någon gång sent september är det bal på kth där styrelsen fått 2 biljetter från datateknik. Kostnad är 850 kr med klädkod frack eller folkdräkt, anmälan ska in nästa vecka. Preliminärt har Johan en av biljetterna och om ingen annann tar den sista så får Johan ta med sig en +1.

5.4 Volontärer under forsfestivalen

Skulle vara bra om det var fler volontärer under forsfestivalen för att ge dv mer tid för att bygga vår flotte. Johan ställde upp.

5.5 Johannes och skatteverket

Inget svar än

6 Övriga frågor

Märke AG:

Märket som ska tryckas för AG blev vald till dyngrauk

Städning efter spelkvällen:

Trots en lyckad spelkväll blev det en hel del kvar som behövde städas, till nästa evengemang så ska det postas att man städar upp efter sig

7 Mötets avslutande

Mötet avslutades kl 12:54

Sekreterare Markus Eriksson

Ordförande Robin Forslund

Justerare Emil Edin